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Одељење 

комуналне 
инспекције издало је 
123 налога, 11 захтева 

за покретање 
прекршајног поступка, 

донело 18 решења, 
сачинило 19 записника 

са прегледа на лицу 
места и имало 5 

сведочења код органа 
за прекршаје. Налози 

су се углавном 
односили на уклањање 
огревног дрвета, песка 
и хаварисаних возила 
са јавних површина и 

др.неправилности. 
 
 

Грађевинска 
инспекција сачинила 
је 10 обавештења по 

писменој пријави, 
донела 7 решења о  
обустави радова и 

решења о рушењу, 4 
закључка о дозволи 

извршења, обавила 86 
увиђаја на лицу 

места... 
 
 
Служба за заштиту 
животне средине 

извршила је 11 
инспекцијских 

прегледа, донела 6 
решења о налагању 
мера, 8 извршних 

решења... 
 
 

Служба 
зоохигијене имала је 

28 инспекцијских 
прегледа, 15 контрола 

извршења решења, 
донела 10 решења о 

отклањању 
недостатака, 3 захтева 

за покретање 
прекршајног поступка 

и  имала 18 акција 
хватања паса 

луталица. 
 
 

Саобраћајна 
инспекција  поднела 

је 4 захтева за 
покретање 

прекршајног поступка, 
донела 5 решења о 

инспекцијском 
прегледу возила и 3 

решења о отклањању 
неправилности. 

 

 

ВЕСТИ 

 

Свечано обележен 4. октобар, Дан 
ослобођења Врања у Првом светском рату 

 

 
 У оквиру обележавања 4. октобра, Дана ослобођења Врања у Првом светском рату, 
руководство Града Врања приредило је пријем за чланове Удружења потомака ратника 
ослободилачких ратова Србије до 1918. године. Поздрављајући присутне, градоначелник 
Мирољуб Стојчић је рекао, да се „сећамо 4. октобра у знак пијетета према онима који су 
положили животе за слободу Врања“. Потом је одржана свечана седница Скупштине Града, 
на којој су додељена Јавна признања „4. октобар“. Овогодишњи добитници су Саша 
Настић, из Врања, студент 2. године Шумарског факултета у Београду, за исказан високо 
хумани чин из области безбедности грађана и Ватрогасно-спасилачка јединица Одељења 
за ванредне ситуације, за изузетан допринос из области безбедности грађана. Након тога, 
одата је и пошта погинулима у Првом светском рату, на Спомен костурници на 
Шапраначком гробљу.  
 

Французи заинтересовани за 
изградњу рециклажног центра 

 

 

 Град Врање и званично је ушао у велики подухват - изградњу Рециклажног центра којим 
ће, по стандардима Европске уније, бити решен проблем чврстог комуналног отпада. Посао 
израде Студије поверен је реномираној француској компанији "Веолиа груп" која се 
специјализовала за пројектовање, финансирање, изградњу и управљање комуналним 
отпадом. Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић изјавио је да ће становници Врања за 
неколико година живети и лепше и квалитетније. „Врање је први град у Србији који је 
направио капитални објекат - регионалну санитарну депонију. Сада улазимо у другу фазу 
тог посла која се зове управљање комуналним отпадом“,  рекао је Стојчић. Френк Рејние, 
председник "Веолиа гроуп" рекао је да је та компанија већ присутна у Србији и да је он 
партнерство са Врањем прихватио са задовољством. „Снимићемо ситуацију са отпадом у 
Врању на већ постојећој санитарној депонији, а које ће решење бити прихваћено 
одговориће студија“,  рекао је Рејние. Рециклажни центар располагаће капацитетима који 
ће пратити растуће потребе Врања и свих општина југа Србије. Овај центар ће опремом и 
бројем запослених бити и јак бизнис центар због чега ће добити финансијску подршку и 
државе Србије и Европске уније.  
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Секретаријат за 
здравствену, 

социјалну, дечју и 
борачко 

инвалидску 
заштиту, избеглице 

и привремено 
расељена лица, је 
сачинио 60 захтева за 
борачки додатак, 30 
захтева за издавање 

уверења, 20 захтева за 
признавање права 

војним инвалидима и 
учесницима НОР-а на 

месечно новчано 
примање, имао 47 

уноса у јединствену 
матичну евиденцију о 
корисницима права на 

материјално 
обезбеђење и исплатио 

је инвалиднине по 
бившим савезним и 

републичким 
прописима. 

 
Одсек друштвене 

бриге о деци примио 
је 143 захтева за 

остваривање права на 
д.д, 57 захтева за 

остваривање права на 
родитељски додатак, 5 
захтева за продужено 
породиљско одсуство, 
обавио 180 стручних 
консултација у вези 
накнаде зараде за 

породиље, 220 
консултација са 

странкама у погледу 
остваривања 

материјалних права и 
ликвидирао 300 

спискова. Такође је 
урађено и 133 решења 

о праву на дечји 
додатак, a примљено je 

и 3240 школских 
потврда. 

 

03. октобар 2011. 

„5. Словачка кооперациона берза“ 

 

 

У хотелу „Holiday Inn“ у Жилини, од 22. - 23. новембра, у организацији Словачке агенције за 
страна улагања и развој трговине (SARIO), под покровитељством Министарства економије 
Словачке Републике, биће одржана „5. Словачка кооперациона берза“. Берза је међународни 
кооперацијски догађај фокусиран на билатералне преговоре између предузетничких 
субјеката у циљу успостављања нове економске сарадње, као и на пратеће догађаје у виду 
панел дискусија. Догађај је осмишљен тако да буде оријентисан на секторе енергетике, 
машинства, аутомобилске индустрије, електро индустрије, хемијске индустрије, дрвне 
индустрије и информационе технологије. Детаљније информације о условима учешћа на 
страни www.sario.sk  
 

Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић потписао је у Сектору за НИП Министарства 
економије и регионалног развоја, уговор са извођачима радова на пројекту реконструкције 
зграде Гимназије „Бора Станковић“ у Врању. Извођач радова је ГП „Црна Трава“ из Лесковца, 
а укупна вредност пројекта је 65 милиона динара. „Потписан је и Уговор о увођењу у посао 
извођача радова предузећа „Тончев градња“ из Сурдулице, на пројекту ревитализације улица 
11. конгреса и Француска, укупне вредности 72.4 милиона динара“, рекао је Драган Јањић, 
координатор пројекта. 
 

ВЕСТИ 03./11. октобар 2011. 

Почели радови на реконструкцији 
Гимназије и две улице у Врању 

 
 

04. октобар 2011. 

„Даровница“ гостовала у Врању 
На Тргу Станише Стошића у Врању одржано је уживо снимање популарне емисије РТС-а 
„Даровница“. Снимање је обухватило директан радио и телевизијски пренос који је 
трајао 120 минута, уз учешће најквалитетнијих певача народне музике, међу којима су и 
млади певачи РТС-а. Све учеснике пратио је велики народни оркестар под управом Владе 
Пановића. Наступили су Снежана Савић, Боки Милошевић, Бранимир Стошић Каце, 
Мерима Његомир, Ивана Тасић, Андријана Кувељић, Весна Димић, Биљана Петковић, 
Чеда Марковић, Даница Крстић, Неда Николић, и породица фрулаша „Тодоровић“. „У 
„Даровници“ значајно место заузео је и портрет града домаћина који  је обухватио 
привредне, културне и друге карактеристике Врања и региона. 
 

ВЕСТИ 

Секретаријат 
комунaлне 

полиције је поднео 8 
захтева за покретање 
прекршајног поступка, 
издао 31 обавештење 
за уплату мандатне 

казне, 61 упозорење, 
159 усмених наређења, 

извршио 88 проверa 
идентитета, 3 захтева 
за предузимање мера, 
35 захтева за доставу 

података, 15 
обавештења по 

пријави грађана и 
пружио 7 асистенција 

Секретаријату за 
инспекцијске послове 

и заштиту животне 
средине. 

 

05. октобар 2011. 

Организован „Дан отворених врата“  
за децу Предшколске установе 

 

У оквиру „Дечје недеље“, градоначелник Врања Мирољуб Стојчић приредио је пријем за децу 
предшколске групе вртића „Пчелица“ у Врању. „Дан отворених врата“ започео је састанком у 
малој сали Скупштине града, на коме је најпре изабрано „ново трочлано руководство Града 
Врања“. На иницијативу новог градоначелника, шестогодишњег Сергеја, деца су надлежнима 
у Градској управи уручили списак дечјих жеља са надом да ће макар један део бити 
испуњен. „Ново трочлано руководство Града“ брзо се адаптирало на услове рада и поверене 
надлежности, тако да се дружење наставило у канцеларији градоначелника. Овогодишња 
„Дечја недеља“ обележена је под слоганом „Деце има разне, ал` свако дете је личност, 
разлике нису казне, у разликама је наша сличност“.  
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Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић донео је Решење о формирању Радне групе за 
израду локалне Стратегије за безбедност, која ће бити имплементирана у оквиру ПБИЛД 
Програма и компоненте „Безбедни градови“. Радна група ће дефинисати стратешка 
опредељења заједнице, на основу претходно формулисане дијагнозе безбедности и 
дефинисаних приоритета, и израдити Акциони план са најмање једним пројектом који ће 
финансирати ПБИЛД Програм. Радну групу чине представници Градске управе, Градског 
већа, Ватрогасног батаљона, Војске Србије и Полицијске управе у Врању.   
 

У градском Заводу за пољопривреду, у сарадњи са Министарством пољопривреде, 
извршена је расподела првих бесплатних садница зимзелене смрче. На основу Уредбе 
надлежног министарства, заинтересовани пољопривредни произвођачи добили су по 2.000 
садница по хектару земљишта. „Подељена је половина од предвиђених 130.000 садница за 
ову годину, у складу са предвиђеним планом озелењавања површина без вегетације“, каже 
помоћник градоначелника Срђан Васиљевић. „Јако је важно водити рачуна о пошумљавању 
голети и уређењу пољопривредних земљишта и ова акција ће бити настављена“, истакао је 
Васиљевић. 
 

На Београдском сајму одржан је 8. Међународни сајам заштите животне средине – 
ECOFAIR, на коме је своју презентацију имао и Град Врање. Према речима чланице 
Градског већа Неле Цветковић, Град је представио своје резултате у области заштите 
животне средине и управљања отпадом. На заједничком штанду, своје пројекте и 
стратешке планове презентовали су и ЈКП „Комрад“, ЈП „Водовод“ и Комунална полиција 
Града Врања. У организацији Владе Републике Србије – Кабинета потпредседника Владе за 
европске интеграције и Министарства заштите животне средине и просторног планирања 
Републике Србије, на Сајму је одржан и стручни скуп под називом "Увођење чистије 
производње и повећење енергетске ефикасности и сировинске ефикасности – шанса за 
повећање конкурентности и одрживи индустријски развој".  
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ВЕСТИ 

10. октобар 2011. 

Израда локалне Стратегије за 
безбедност 

 
 
 

 

На 30. седници Скупштине града, одборници су усвојили План детаљне регулације 
Александровачког језера који је урадио градски Завод за урбанизам. План предвиђа 
потпуну ревитализацију језера и околине са пратећим објектима, који ће употпунити 
туристичку понуду Града. Према речима заменика градоначелника Игора Андонова, План 
детаљне регулације Александровачког језера подразумева плански предуслов изградње 
смештајних и стамбених капацитета, уз неопходно ангажовање стратешких партнера. 
Усвојени су и Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације потеза између улица 
Булевар Авноја, Париске комуне и Моше Пијаде, Предлог одлуке о организацији и начину 
обављања превоза у друмском саобраћају – јавном превозу и превозу за сопствене потребе 
лица и ствари, Предлог одлуке о радном времену угоститељских, трговинских и занатских 
објеката на територији града Врања, Предлог одлуке о мрежи дечјих вртића и основних 
школа, Одлуке о потврђивању Одлуке Комисије за мандатно-имунитетска и 
административна питања и избор и именовање Скупштине града Врања о јавним 
признањима „7. септембар“, Претрес Стратешког плана Комуналне полиције града Врања 
(2011-2016.), Претрес Годишњег плана Комуналне полиције града Врања (2011-2012.), 
Информација о положају и заштити старијих лица, Информација о реализацији жетве рода 
2011. године са Планом јесење сетве у 2011. години, као и Предлог решења о именовању 
директора Апотеке Врање. Ову дужност обављаће досадашњи вршилац дужности, Сузана 
Савић, дипломирани економиста са завршеном едукацијом у области менаџмента у 
здравству из Владичиног Хана.  
 

06. октобар 2011. 

Одржана 30. седница Скупштине 

10. октобар 2011. 

Почела подела бесплатних садница 
зимзелене смрче 

 

ВОДОВОД 

         

 

 
Екипе ЈП”Водовод” 

биле су ангажоване на 
санацији хаварија у 

улицама: Партизански 
пут, Француска, Јована 

Хаџивасиљевића, 
Тодора Шпанца, на 
прикључном воду у 
улицама Генерала 
Белимарковића, 

Шумадијска, Милана 
Топлице, на 

преспајању мреже у 
улици Цара Душана и 
на испирању мреже на 

више места у граду. 
 

 
 

ВЕСТИ 

УПРАВА БАЊЕ 

 
Екипе ЈП "Управа 
Бање", биле су 
ангажоване на 

продужењу водоводне 
мреже у насељу 

Смоница, на 
демонтажи пумпе на 

фонтани, на чишћењу 
трим стазе, реке 

Бањштице, парка, 
кошењу стадиона... 

 

 

ВЕСТИ 

ДИРЕКЦИЈА 

 
У оквиру реализације 

Комуналног програма, у делу 
који се односи на јавну расвету, 

изведени су радови на 
продужењу мреже јавне расвете 

на следећим локацијама:  
-у селу Бунушевац (у 

индустријској зони и на путу кроз 
село), у дужини од 240 метара, 

у улици Павла Јуришића 
Штурма, у дужини од 200 

метара,у улици 23, у дужини од 
200 метара у улици Максима 

Горког, у дужини од 120 метара, 
у насељу "Ледена стена", у 

дужини од 90 метара, у Савској 
улици, у дужини од 65 метара и у 
Ла Мартиновој улици, у дужини 
од 40 метара. У Хиландарској 

улици, извршена је 
реконструкција јавне расвете у 
дужини од 400 метара. До  сада 
мрежа јавне расвете продужена 
је за 955 метара и постављена је 

31 нова светиљка. У улици 
Генерала Белимарковића у току 

су  радови на изградњи 
водоводне мреже. Планирана је 

изградња водоводне мреже у 
дужини од 370 метара.Вредност 
радова је 2,7 милиона динара.  У 
Нехруовој улици и у ул. Филипа 

Кљајића завршени су сви 
припремни радови и следи 

асфалтирање. У улици 
Партизанској изведени су 

радови на наношењу првог слоја 
асфалта. Следе радови на 

подизању шахти и наношење 
другог, завршног слоја асфалта.   
 

12. октобар 2011. 

Одржан 8. међународни ECOFAIR 
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Полазећи од забрињавајућих догађаја који су се десили у претходном периоду, а везани су 
за нападе паса луталица, огласила се и Стална конференција градова и општина – Савез 
градова и општина Србије, која је позвала надлежне органе да овом проблему посвете 
одговарајућу пажњу. „Проблем неодговарајуће бриге о псима је својствен за све средине у 
Србији. Напуштени или пси који имају неодговорне власнике су одавно постали комунални 
проблем који у великој мери оптерећује градове и општине, првенствено из разлога бе-
збедности, али и због законске обавезе локалне самоуправе да исплати накнаду повређеној 
особи уколико је повреду нанела животиња која нема власника“, наводи се у саопштењу. 
СКГО апелује да се ова област коначно законски уреди.  
 

У оквиру конкурса Министарства за културу и информационо друштво “Јачање ИКТ капа-
цитета јединица локалне самоуправе”, Врање је технички оспособљено за одржавање еле-
ктронских седница Градског већа. У вредности од 2.000.000 динара, од чега је Министарство 
обезбедило 1.700.000, а Град Врање 300.000, набављена је потребна опрема и израђен 
неопходан софтвер. Очекује се промена Пословника о раду Градског већа након чега ће 
седнице бити електронске. То значи да ће члановима Градског већа сав материјал бити 
доступан у електронском облику, да ће у случају одсутности моћи и удаљено да присуствују 
седницама, а јавност ће моћи да сав материјал, као и резултате гласања по тачкама да прати 
он-лајн на порталу www.vranje.rs   
 

Банка „Интеса“ покренула је пројекат 
„Место које волим“, који има за циљ еду-
кацију о значају културно–историјског 
наслеђа, амбијенталних целина и приро-
дних лепота, али и обнову оних које 
већина препозна као места од посебног 
значаја, из средстава Банке „Интеса“. На 
финалној листи 10 најзначајнијих места 
је и Народни музеј у Врању. Народни 
музеј у Врању основан је 1960. године, а 
у свом саставу обухвата и Музеј кућу Бо-
ре Станковића од 1967. и Галерију од 
1992. године. Седиште Музеја смештено 
је у старој згради Пашиног конака сагра-
ђеној 1765. године и располаже површи-
ном од 400 квадратних метара изложбе-
ног простора са око 30.000 музеалија из 
области енологије, археологије и култу-
рне историје. Згради Музеја је преко по-
требна обнова и ревитализација. Обно-
вимо Музеј!   

 М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ  а 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Prema uputstvu Ministarstva 
unutrašnjih poslova Republike 
Srbije, Opštinska uprava je 
obezbedila tehničke uslove za 
rad sa elektronskim ličnim 
kartama u Uslužnom centru. U 
toku je opremanje i ostalih 
službi u Opštinskoj upravi za 
rad sa novim ličnim kartama. 

 
ОМЛАДИНСКИ 

САВЕЗ 

 
 

Омладински савез 
града Врање  у 
сарадњи са Пан 

театром из Београда 
организовао је 

позоришну представу 
„Веселе Веце“, коју 

редитељски потписује 
Оливера Викторовић. 
Глумачку екипу чине: 

Софија Јеремић, 
Тијана Милошевић и 

Иван Пантовић. 
Представа је 

одиграна у сали 
Омладинског савеза 
града Врања – ОКЦЕ, 

а улаз је био 
бесплатан. 

 
* * * 

 
Омладински савез 

града Врања у склопу 
реализације пројекта 
„Ми смо увек добре 

воље“ на тему 
сценског 

стваралаштва деце и 
омладине, 

организовао је 
завршну 

манифестацију на 
којој су се 

представили ученици 
основних и средњих 
школа као и деца из 

Предшколске 
установе „Наше 

дете“. Пројекат је 
реализован на основу 

конкурса града 
Врања и 

Министарства 
културе. Циљ 
пројекта је 

усмеравање младих 
ка поштовању  

правих вредности, 
елиминисање 

негативног утицаја и 
понашања и 
развијање 

такмичарског духа 
код деце.  

 

ВЕСТИ 

14. октобар 2011. 

100 младих јуница за произвођаче  
на територији Града Врања 

 На основу Уредбе Министарства пољопривреде, трговине, шумарства и водопривреде, Град 
Врање је конкурисао пројектом који се односи на конкретне подстицаје развоја сточарства у 
селима. „Пројекат је прилика да наставимо започетку непосредну подршку нашим фармерима 
и то ћемо радити и у наредном периоду“, рекао је заменик градоначелника Игор Андонов. 
Према речима помоћника градоначелника Срђана Васиљевића, Град Врање је конкурисао за 
набавку 100 квалитетних младих јуница, за чију ће набавку надлежно министарство из-
двојити 80%, а Град 20% предвиђене суме. „Направили смо захтевани програм расподеле 
грла, а биће формирана и посебна Комисија која ће расписати јавни конкурс са условима 
које ће заинтересовани произвођачи морати да испуне како би добили по једно грло“, 
истакао је Васиљевић. Укупна вредност пројекта је 21.5 милиона динара.  
 

18. октобар 2011. 

СКГО: Решити проблем паса луталица 
 

18. октобар 2011. 

Град Врање спреман за е-седнице 
 

18. октобар 2011. 

Место које волим:  
Народни музеј Врање! 
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ВЕСТИ 

 

 

18. октобар 2011. 

Уручени уговори о додели 
бесповратних средстава ПБИЛД-а 

 

У хотелу „Пржар“ у Врању одржана је церемонија уручења уговора о додели бесповратних 
средстава за пројекте који су одобрени на конкурсу „Локална партнерства и млади“, 
Програма за одржање мира и инклузивни локални развој – ПБИЛД. Након поздравне речи 
помоћника градоначелника Врања Бобана Станковића, присутнима се обратила Зорица 
Лабудовић из Министарства омладине и спорта која је говорила о Националној стратегији 
за младе и институционалним оквирима за имплементацију стратешких докумената за 
младе. На свечаности су говорили и Ивана Ћирковић, директорка Канцеларије за сарадњу 
са цивилним друштвом, Јан Виљем ван ден Брук, помоћник сталног представника УНДП у 
Србији, као и Татјана Страхињић Николић, заменица менаџера ПБИЛД Програма. На 
церемонији је донирана и компјутерска опрема локалним Канцеларијама за младе и 
организацијама цивилног друштва које ће реализовати одобрене програме за младе, а 
представљен је и адресар организација цивилног друштва Пчињског и Јабланичког округа.  
Уручењу уговора присуствовали су представници општина и градова Пчињског и 
Јабланичког округа, цивилног сектора, партнерских организација и медија.  

 19. октобар 2011. 

Реконструкција средње Пољопривредно  
ветеринарске  школе вредна 33 милиона 

 У оквиру Пројекта „Енергетске ефикасности у Србији“, у Средњој Пољопривредно – ветеринарској 
школи „Стеван Синђелић“ у Врању, организована je примопредаја радова након имплементираног 
пројекта. Након тога, потписан je Меморандум о разумевању поводом „Шеме расподеле уштеда“, 
између локалне самоуправе и крајњих корисника. Пројекат је подразумевао замену столарије у 
школи, израду спољне изолације, радове на балансирању цевне мреже, уградњу термостатских 
вентила, машинске радове у котларници и реконструкцију кровног покривача. Свечаности су 
присуствовали градоначелник Врања Мирољуб Стојчић и представници Агенције за енергетску 
ефикасност Републике Србије. Укупна вредност радова износи 33.139.000 динара, а пројекат је 
финансиран средствима Светске банке.  
 

ДЕЧЈИ САВЕЗ 

 
 

У оквиру Дечје 
недеље Дечји савез 

организовао је 
Хуманитарну акцију 

„Велико срце“.  
Средства прикупљена 
у овој акцији уручена 
су ученицима сеоских 

основних школа 
слабијег 

материјалног стања 
(школски прибор, 
књиге, средства за 
хигијену, играчке и 

слаткиши). Акцију су 
реализовали ученици 

средњих школа 
(Гимназија „Бора 

Станковић“, 
Медицинска школа  
„др Изабел Емсли 

Хатон“ и Хемијско-
технолошка школа). 

 

ВЕСТИ 

 
 

У организацији Бизнис Инфо Групе, под покровитељством Кабинета потпредседника Владе за привреду 
и регионални развој и Агенције за страна улагања и промоцију извоза СИЕПА, одржан је Први Самит 
градоначелника, председника општина и привредника. На састанку су говорили Верица Калановић, 
потпредседница Владе Републике Србије за привреду и регионални развој,  Оливер Дулић, министар 
животне средине, рударства и просторног планирања Републике Србије, Топлица Спасојевић, 
потпредседник Управног одбора НАЛЕД-а и председник ИТМ Гроуп, Саша Пауновић, председник Сталне 
конференције градова и општина, Лу Брефор, директор Канцеларије Светске банке у Београду, као и 
Андреас Беикос, шеф регионалне канцеларије Европске инвестиционе банке за западни Балкан у 
Београду. Своје излагање на Самиту имао је и градоначелник Врања Мирољуб Стојчић који је у панел 
дискусији говорио о проблемима у реализацији инфраструктурних проблема на нивоу локалне 
самоуправе.  
 

20. октобар 2011. 

Стојчић на Првом Самиту градоначелника, 
председника општина и привредника 

 

У просторијама Сталне конференције градова и општина одржана је шеста седница Одбора 
за друштвене делатности СКГО-а. На седници је било речи о надлежностима и сарадњи са 
Министарством здравља на основу потписаног Споразума о сарадњи са локалним 
самоуправама, уз учешће министра здравља др Зорана Станковића. У раду седнице 
учествовао је и др Ненад Младеновић члан Градског већа за област здравство,дечија 
заштита и борачко - инвалидска питања.  
 

20. октобар 2011. 

Одржана шеста седница Одбора  
за друштвене делатности СКГО 

 
 
 

НАШЕ ДЕТЕ 

 
 

Као и сваке године, 
ПУ „Наше дете“ 

обележила је и овог 
октобра, низом 

акитвности, „Дечју 
недељу“. 

Организован је 
„Дан за дечја права„ 

као део јавне и 
медијске промоција 

„Дечје недеље“.  
Деца ПУ промовисала 
су и одрастање без 

насиља у 
„Дану за 

толеранцију“.  
Деца су посебно 
уживала у „Дану 

отворених врата“, 
када су посетила 
Градску управу и 

кабинет 
градоначелника. У 
оквиру спортских 

активности, одржана 
је и традиционална 

„Олимпијада 
предшколаца“. 
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ВЕСТИ 

Министарство културе Републике Србије расписало је Конкурс за суфинансирање пројеката и програма 
у области уметности и културе, за све уметничке правце: музика, плес, позориште, визуелне уметности, 
програме за децу и омладину, научно-истраживачке програме и сл. Тим поводом, у Врању су боравили 
државна секретарка Министарства културе Снежана Стојановић Плавшић и представници Савета за 
савремено стваралаштво, који су се састали са руководством Града Врања и директорима градских 
институција културе. На састанку је било речи о приоритетима локалне самоуправе у области културе, 
као и општим критеријумима расписаног конкурса.  
 

21. октобар 2011. 

Нови конкурс Министарства културе 

21. октобар 2011. 

Спирић о улози локалне самоуправе у 
финансирању примарне здравствене заштите 
У оквиру ДИЛС Програма Министарства здравља у Краљеву је одржано саветовање на тему 
„Финансирање примарне здравствене заштите“. Своје излагање је имао и помоћник 
градоначелника Драган Спирић, који је говорио о „Улози локалне самоуправе у финансирању 
примарне здравствене заштите“. На састанку се говорили и представници СКГО-а, Института за 
социјалну медицину и РЗЗО.  
 

ВЕСТИ 

ИСТОРИЈСКИ 
АРХИВ                

 
Поводом 

130.годишњице 
Гимназије ''Бора 

Станковић'' у Врању и 
годишњице 

ослобођења Врања у 
Првом светском рату, 

Историјски архив 
''31.јануар'', 

организовао је 
промоцију књиге 

докумената аутора 
Боже Јањића „Ђачка 
литерарна дружина 

Бора Станковић 1928-
1941“. О књизи је 
говорио проф.др 

Момчило Павловић из 
Београда, проф. 

Оливера Ђорђевић из 
Врања и архивски 
саветник Радомир 

Ристић из Краљева.  
 

 

 

НАРОДНИ МУЗЕЈ 

 
У сарадњи са 

Галеријом Народног 
музаја, Позориштем 
„Бора Станковић“ и 
Музејом позоришне 

уметности у Галерији 
Народног музеја, 

отворена је изложба 
позоришних 

фотографија XIX и XX 
века. Аутор изложбе је 
Мирјана Одавић, виши 

кустос Музеја 
позоришне уметности, 

а фотографије су 
изложене на 32 паноа. 
 

 

У Медицинској школи „др Изабел Емсли 
Хатон“ у Врању, свечано је откривена 
Спомен плоча знаменитој хуманисткињи 
која је својим ангажовањем и 
племенитошћу задужила наш град. 
Обраћајући се бројним званицама, 
градоначелник Мирољуб Стојчић је рекао 
да се Спомен плоча др Изабел Емсли 
Хатон налази у пријатном амбијенту 
Средње Медицинске школе, у којој се 
школују ученици са најбољим успехом, и 
изразио наду да ће једног дана она 
прерасти у Медицински факултет. 
Заменик амбасадора Велике Британије у 
Србији Дејвид МекФарлејн је говорио о 
ангажману др Хатон и њених сарадница, 
„које су у Врање дошле вођене, пре 
свега, људским мотивима“. Стојчић и 
МекФарлејн су, потом, у дворишту школе 
засадили дрво пријатељства, као 
подсећање на добре односе два народа. 

24. октобар 2011. 

Откривена Спомен плоча др Хатон 
 БИБЛИОТЕКА 

 
У Америчком кутку 
Библиотеке „Бора 

Станковић“, одржане 
су пројекције 

филмова: ‘‘Када смо 
напустили планету 

Земљу: Мисије НАСА‘‘, 
’’Вимблдон’’, 

’’Изнајмљени дечко’’, 
’’Невоље с Поли’’, 

одржани су састанци 
књижевног  и фото 
клуба, креативна 

радионица за децу, као 
и друштвена игра 

Скребл. 
 
 
 
 

ВЕСТИ 

 

На 31. “Бориним позоришним данима”, награда стручног жирија за најбоље глумачко остварење 
припала је Љубомиру Бандовићу. Бандовићу, који је прве глумачке кораке направио баш на сцени 
врањског позоришта, награда је припала за улогу газда Богољуба у представи Александра Поповића 
“Пазарни дан”, београдског Звездара театра, у режији Егона Савина. “Драго ми је што сам списку 
награда које сам освојио ове године, придодао и ову, која ми је сада најдража, јер је освојена у граду 
где сам рођен, у изузетно јакој конкуренцији”, рекао је Бандовић у препуној Сали позоришта “Бора 
Станковић”. Награда публике за најбољу представу на 31. фестивалу у Врању, припала је глумачкој 
екипи Звездара театра из Београда у представи “Живот у тесним ципелама” Душана Ковачевића. Поред 
ове, у конкуренцији су биле још три београдске представе: “Елијахова столица”, “Хипермнезија” и 
“Пазарни дан”, и врањска “Аутопутем”. Последњег дана 31. “Бориних позоришних дана”, на репертоару 
је била ревијална представа “Ти и ја”, Битеф театра из Београда, аутора Бранке Стојковић и Оливера 
Викторовића. Фестивал “Борини позоришни дани” је установљен 1981. године, у славу Борисава 
Станковића, најзнаменитијег Врањанца, највећег српског реалисте и родоначелника модерног српског 
романа. 

26. октобар 2011. 

Најбољи Љубомир Бандовић и  
“Живот у тесним ципелама” 

 

На Управном одбору Програма европског партнерства са општинама - ПРОГРЕС, одобрена 
су средства у висини од 250.000 еура за реализацију три пројекта на територији Града 
Врања. Према речима помоћника градоначелника Бобана Станковића ради се о пројектима 
Изградње моста на Луковској реци у селу Тибужде, унапређењу рада Локалне пореске 
администрације и запошљавању повратника по основу реадмисије, који имплементира 
Бизнис инкубатор центар.  „Уз одобравање финансијске подршке општинама и градовима, 
састанак је био посвећен анализи досадашњег напретка у спровођењу одобрених 
пројеката, посебно у области инфраструктуре“, рекао је за званичан градски сајт помоћник 
градоначелника Бобан Станковић.  
 

26. октобар 2011. 

За три пројекта 250.000 еура 
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Зоран Јовановић, 
Матичар 

 

 
1. Колико дуго радите у Градској управи?  
– Од 2004.године. 
2. Који је Ваш основни мото у раду?  
– Одговорност на послу, поштовање претпостављених, 
уважавање колега, а пре свега рад, ред и дисциплина. 
3. Који Вам је тренутак био најтежи у досадањем раду?  
– Нисам имао тешких тренутака у досадашњем раду.  
4. Најлепши?  
– Сваки дан када се добро заврши. Пријају нам и речи подршке 
грађана али и наших претпостављених. 
5. Какав је положај запослених у градској 

администрацији? 
 – Сматрам да је добар. 
6. Колика су Вам месечна примања? 
– 34.000 динара. 
7. Шта још треба урадити како би рад Градске управе био 

ефикаснији?  
– Мислим да Градска управа доста добро функционише... 

ЉУДИ 

 

 

 

Резултати Пописа 2011: Град Врање 

Пописна комисија за територију града Врања, на основу обрађених података из свих пописаних кругова, саопштила је 
прелиминарне резултате пописа становништва, домаћинстава и станова на територији града Врања и општине Врањска 
Бања. 

Према обрађеним подацима, Град Врање броји 75.933 становника, односно 22.691 домаћинство и 28.159 станова. На 
подручју градске општине Врањска Бања укупно је пописано 9.869 становника, односно 3.010 домаћинстава и 3.881 стан. 

У односу на Попис из 2002. године број становника је мањи за око 1.500 лица, док је број станова повећан за 3%.                
У руралним срединама пописан је већи број празних станова него на предходном попису, саопштила је пописна комисија. 

 

СПОРТ 

 
 

У Спортској хали  одигране су следеце утакмице: 
ЖОК "Врање" - ЖОК "Лесковац" 

КМФ "Врање" - КМФ "Танго" 
КК "Југ"- КК "Књажевац" 

РК "Врање" - РК "Нови Пазар" 
ЖОК "Врање" - ЖОК "Крагуј" 

ОК "Врање" - ОК "Топличанин" 
ЖРК "Врање" - ЖРК "Топличанин" 
ЖОК "Врање"2- ЖОК "Власина" 

КК "Југ"2 - КК "Морава 
РК "Врање" И РК "Војпут" 

КК"Југ" и КК "Лебане". 
 

 

 
К О Н К У Р С 

Галерија Народног универзитета у Врању расписује конкурс 
за самостално излагање у 2012. години. 

 
Конкурс је отворен од 01. новембра до 15. децембра 2011. 

године. 
 

Пријаве са описом, биографијом, каталогом са најновије 
изложбе, фотографије радова доставити на адресу: 

“Галерија Народног универзитета, Кнеза Милоша 26, 17500 
Врање” 

 
Уметник који буде изабран на конкурсу добија: 

- плаћене путне трошкове 
- једно ноћење у Врању 

- штампање црно-белог каталога 
 

Додатне информације на телефоне  
017/414-369 и 017/422-367. 
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